

北廷测量技术（北京）有限公司介绍

北廷测量技术（北京）有限公司成立于 2009 年，专注于实验流体力学测量技术和设备的研制、引进和现场技术服务。

北廷测量技术（北京）有限公司目前提供的产品和技术包括：

1. 流场显示技术
2. 热线热膜风速仪
3. 粒子图像速度场系统
4. 激光多普勒测速/粒径系统、长焦 LDV 系统、Profile Sense LDV 系统、Temperature LDV 系统
5. 滤波瑞利散射/全场多普勒测速系统
6. PIV/LDV/DGV 试验辅助设备

同时，我们公司提供现场技术咨询、PIV/LDV/PDPA 设备现场实验、实验数据处理。

鉴于高质量的产品和出色的客户服务，我们的用户群已经遍布中国、香港和台湾地区。

Beiting Measurement Technique Co.,ltd Introduction

Beiting Measurement Technique Co.,ltd is found in 2009, focuses on the experimental fluid mechanics technique and equipment development, introduction and field technical consult and service.

The company currently offers products and technologies including:

1. Flow Visualization
2. HWFA system
3. PIV system
4. LDV/PDPA, Long Distance LDV, Profile Sense LDV, Temperature LDV
5. FRS/DGV

6. PIV/LDV/DGV assistant device

Moreover, our company provides on-site technical consulting,
PIV/LDV/PDPA field experiment, data processing service.

In view of the high quality products and excellent customer service, our customer base has spread all over China, Hong Kong and Taiwan.